
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van dinsdag 29 september 2009

Aanwezig: Jorien, Mattia, Sofie, Thomas, Vinnie, Sanne

Verontschuldigd: Michaël M.

De vergadering wordt geopend om 18.01u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd. Er zijn wel enkele opmerkingen gekomen over de inhoud
van het verslag, we hadden niet alle dingen juist gezegd.

Mededelingen

• Het 24u-loopstandje blijft staan op de oude plaats. VTK en Atmosphere zijn de buren. Het was handig dat
heel kernraad deze mail heeft gekregen. Zo waren we goed op de hoogte.

Voorbije activiteiten

BBQ: In het vervolg kan het vlees best ontdooid worden. De rest van de bespreking hebben we op de vorige
kernraad gedaan. Er was geen afwasshift en ook geen shift voor het terugbrengen van de BBQ.

Filmavond: Het was leuk. Er was veel volk, maar iedereen kon zitten. EJW had namelijk ook een zetel op tafels
gezet. Er was gratis dumoulin, chips en overschot van de BBQ. Er was geen afwasshift. We hebben van
verschillende mensen gehoord dat het een leuke film was.

Kampvuur: In het begin was er weinig volk, maar dat is normaal voor een activiteit op zondagavond. Er was
maar drie man van EJW, dat is wel jammer. Om 23u moesten we al stoppen van de security, dat was pech
hebben. Dit is niet zo’n ramp, want er was eigenlijk toch te weinig hout om nog lang door te gaan. Toen
is men nog gaan weerwolven in de kelder met ongeveer 25 man. Het is erg positief dat de mensen naar
de Living werden gelokt, zo weten ze dat die er is. Er kan best nog meer reclame voor de Living gemaakt
worden. Eerstejaars weten misschien nog niet dat je ook buiten een activiteit naar de Living mag komen
om te ontspannen of te studeren. Vinnie maakt een tekstje voor de site en de Winagenda, iedereen wordt
gevraagd hier ook veel mondeling reclame voor te maken. Er zijn nog 15 flessen glühwein over. Dit zal wel
een keertje opgeraken.

Sportdag: eetstandje, frisbee en jeneversport: We moeten in de toekomst zeker letten op wat we allemaal op
het elektriciteitsnet aansluiten, er was stroom uitgevallen in 3 gebouwen. Zo’n zware toestellen hadden we
niet aangesloten, dus misschien lag het aan de verlengkabel. De hotdogs waren allemaal op, buiten dan een
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blik worstjes dat we van Scientica gekregen hebben. Dit blik hadden we sowieso niet kunnen verkopen, want
hier waren geen broodjes voor voorzien. Er was nog een bak ijs over, enkele bananen en nog wat ingrediënten
voor de milkshakes. Nu is er wel afgewassen tijdens de opruimshift. De prijs was e0,80 per hotdog, dit
had misschien nog goedkoper gekunnen, maar het geraakte wel verkocht. Bovendien werden er ook gratis
milkshakes gegeven aan de eerstejaars. Er is ongeveer e65 winst gemaakt.

Er is maar een halfuur gefrisbeed, maar iedereen vond het wel leuk.

De jeneversporten waren leuk maar er was te weinig jenever. Er is jenever gekocht voor e45, hoewel het
begroot was op e80. Er was ongeveer 25 man.

EJW zit momenteel waarschijnlijk ongeveer e100 boven haar totale begroting, dus hiermee kunnen ze nog
iets leuks doen.

Komende activiteiten

Openingscantus: Michaël D. zegt dat het in orde komt. Het is niet zeker of er codices zijn, er zijn er nu 30 om
te verkopen.

Pré-24-urenlooprondjes: We hebben niets nieuws te zeggen.

90’s bar: Nils en Maarten draaien de bar. Simon helpt. Hopelijk is de barpc tegen dan zeker in orde.

Fotozoektochtdropping: Alles komt in orde.

PeMe-avond: De PeMe-avond gaat door in het RC. Deze week wordt er rondgegaan bij eerstejaars en ouderejaars
om reclame te maken.

Filmavond: Sofie zorgt voor de films. Vincent heeft ook een kabeltje dat we kunnen gebruiken.

Varia

• PR-intern heeft een site gevonden voor marketingstuff, ze zullen dit op de PV voorleggen.

• Er wordt gewerkt aan de docuwiki, maar er ontbreken ook nog heel wat dingen en er worden nog steeds
dingen fout op gezet. Let hier goed op!

• Atmosphere heeft op dinsdagavond looptrainingen. Sander heeft gemaild, maar de kringen zien het niet
zitten om samen te trainen. Dit is ook best logisch, vermits wij niet samen met hen willen lopen op de
24u-loop zelf.

• Sam Dom wil nog steeds meedoen met de zaalvoetbal en wil alles coördineren, maar is eigenlijk geen
KULstudent. Dit is echter al goedgekeurd. We houden nog in het oog hoe dit verder ontwikkelt. Het zou
jammer zijn mochten er daardoor mensen uit de boot vallen.

• Mailinglijsten mogen niet misbruikt worden voor kettingmails!

• Er is waarschijnlijk te weinig volk voor de damesploegen van IFB.

• Iedereen kan best veel mondelinge reclame maken voor de doop en de verkoop. Veel eerstejaars hebben hier
nog een heel verkeerd beeld van.

• De eerstejaars hebben een deelexamen van calculus tijdens de week van de verkoop. Hier valt natuurlijk
weinig aan te doen, maar het is wel jammer. De kopers moeten hier zeker rekening mee houden.

• We moedigen EJW nogmaals aan om veel met de eerstejaars te praten en veel reclame te maken.
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• Er is een mail gestuurd naar alle Winezen in verband met de de onderwijsevaluatie. Het is belangrijk dat we
hier met zo veel mogelijk mensen aan deelnemen. Dit wordt ook nog eens op de PV gezegd.

• Vanaf nu zal de kernraad doorgaan elke woensdag om kwart voor 1.

De vergadering wordt gesloten om 18.35u.

Sanne Leenders (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op woensdag 7 oktober om 12.45u in Winagang.
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